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socialni komise
Miroslav Landa Komu: Novotná Věra 07.04.2025 11:15

Dobrý den, omlouvám se z dnešního jednání ze zdravotních důvodů.
Jsem proti navyšování financí.Je třeba zvážit potřeby města a využívání služeb neziskových
organizací. Stanovit si priority, které jsou dle mého názoru dost nespecifické.

Do diskuze pro radu města dávám podnět pro řešení chodníku kolem Kamélii a Malé ulici. Zde
došlo ke znemožnění výstavby chodníku zvýšeným nájezdem do garáže sousední novostavby. Zde
vidím nedostatek stavebního úřadu a plánování.

Dále je třeba řešit veřejné parkoviště za domem s pečovatelskou službou a parkovištěm u
Pomněnky.

Navrhuji také řešit otázku bezpečnosti pro seniory a osoby OZP, včetně služeb pro jejich SOS
pomocí.

Přeji hezký den ML.
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